



Consumer and
Corporate Affairs Canada

Legal Metrology

Consommation
et Corporations Canada

Méetrologie légale

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

S.WA-T247

NOV 25 1982

NOTICE OF TEMPORARY APPROVAL

AVIS D'APPROBATION TEMPORAIRE

Company: Eastern Scale Magnatech Ltd.,
30 Carnforth Road
Toronto, Ontario
M4A 2K9

Société: Eastern Scale Magnatech Ltd.,
30 Carnforth Road
Toronto, Ontario
M4A 2K9

Manufacturer: Eastern Scale Magnatech
Limited
Toronto, Ontario

Fabricant: Eastern Scale Magnatech Ltd.
Toronto, Ontario

Type of Device: Fully electronic low
profile drive-thru girder type truck
scale.

Appareil: Pont-basculer routier
surbaissé entièrement électronique, à
poutres latérales de pesage.

Weight Indication: Any approved and
compatible electronic digital weight
indicator.

Indicateur pondéral: Tout indicateur
pondéral numérique électronique,
approuvé et compatible.

<u>MODEL NUMBER</u> <u>No. de modèle</u>	<u>PLATFORM SIZE</u> <u>Dimension du tablier</u>	<u>CAPACITY*</u> <u>Capacité*</u>
DT 1012-3	10 X 12 ft./pi.	30 TON/tonne
DT 1214-3	12 X 14 ft./pi.	30 TON/tonne
DT 1015-3	10 X 15 ft./pi.	30 TON/tonne
DT 1020-3	10 X 20 ft./pi.	30 TON/tonne
DT 1030-5	10 X 30 ft./pi.	50 TON/tonne
DT 1040-5	10 X 40 ft./pi.	50 TON/tonne
DT 1050-6	10 X 50 ft./pi.	60 TON/tonne
DT 1250-6	12 X 50 ft./pi.	60 TON/tonne
DT 1060-6	10 X 60 ft./pi.	60 TON/tonne
DT 1070-8	10 X 70 ft./pi.	80 TON/tonne
DT 1270-8	12 X 70 ft./pi.	80 TON/tonne
DT 1080-8	10 X 80 ft./pi.	80 TON/tonne
DT 10100-8	10 X 100 ft./pi.	80 TON/tonne
DT 10120-8	10 X 120 ft./pi.	80 TON/tonne

*or metric equivalent

* ou l'équivalent métrique

NOTE: These scales may be permanently
installed. Scales designated for pit
installations will have the model no.
suffixed with the letter "P".

REMARQUE: Ces ponts-basculer peuvent
être installés en permanence. Les
modèles conçus pour être installés dans
une fosse doivent porter un numéro de
modèle se terminant par la lettre "P".

.../2

Accessories: Compatible accessories that meet the requirements and perform in accordance with the Weights and Measures Act, Regulations and Specifications may be used.

Description: These are a low profile drive thru truck scale that can be portable or alternately permanently installed on a pit.

The weighbridge is constructed with wide flange longitudinal main girders with wide flange steel cross members located at the bottom of the main girders. The space between the cross-members is filled with reinforced concrete or checkered steel plate. The load cells (4, 6 or 8) are of the shear beam type, double ended center mounted.

Conditions of Approval:

- (1) This approval to expire two years from date of issue.
- (2) No device shall be sold, leased or otherwise disposed of, for use in trade, without written disclosure to the purchaser, prior to the sale, that the device has received only temporary approval.

Accessoires: Peuvent être utilisés les accessoires compatibles qui satisfont aux exigences de la Loi sur les poids et mesures, du règlement et des spécifications y afférents.

Description: Il s'agit de ponts-bascules routiers surbaissés, à poutres latérales, qui peuvent être mobiles ou installés en permanence dans une fosse.

Le châssis-récepteur est constitué de poutres maîtresses longitudinales à semelle large reposant sur des entretoises en acier à semelle large. L'espace entre les entretoises est rempli de béton armé. Les 4, 6 ou 8 dynamomètres sont du genres à cisaillement ayant un extensomètre à chaque extrémité avec point d'appui central.

Conditions d'approbation:

- (1) Le présent avis expire deux ans après sa date d'émission.
- (2) Aucun appareil ne doit être vendu, loué ou aliéné de toute autre façon à des fins commerciales sans que l'acheteur n'ait d'abord été avisé par écrit que l'appareil n'a reçu qu'une approbation provisoire.

Conditions of Approval: Continued

(3) On expiry of this approval only models listed or described having the same nominal capacities and the same nominal physical dimensions and construction as an installation that has been inspected and verified by Weights and Measures, will be considered for full formal approval. After the date of expiry of this Temporary Approval if a model that has not been approved is to be installed, a new application must be submitted, with installation drawings, in order that the Temporary Approval may be reactivated and an inspection arranged.

Reference No.: G6922-E82-15

Conditions d'approbation: Suite

(3) Dès expiration du présent avis, seuls les modèles dont les capacités et dimensions nominales ainsi que la construction sont identiques à celles d'une installation déjà inspectée et vérifiée par la Division des poids et mesures seront considérés pour approbation officielle entière. Après la date d'expiration de l'approbation provisoire, pour qu'un modèle non approuvé soit installé, une nouvelle demande devra être présentée avec les plans de l'installation afin que l'approbation provisoire puisse être de nouveau en vigueur et qu'une date d'inspection puisse être fixée.

No. de référence: G6922-E82-15



W.R. Virtue

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale

NOV 25 1982